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Interpelacja 

w sprawie zmiany nazewnictwa przystanków Piaśnicka – Rynek i Piaśnicka - 

Kurlandzka 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Otrzymałem informację od Rady Osiedla Rusa Spółdzielni Mieszkaniowej „Osiedle 

Młodych” w Poznaniu o staraniach Rady dotyczących  zmiany nazewnictwa przystanków 

Piaśnicka – Rynek i Piaśnicka – Kurlandzka. Uważam, że argumenty przedstawione przez 

Radę są zasadne. Obecne oznaczenie przystanków nie pomaga w znalezieniu punktu 

docelowego podróży (szczególnie dotyczy to osób przyjezdnych i pasażerów, którzy nie 

używają aplikacji komunikacyjnych w telefonach.)   Wnioskodawcy z Rady Osiedla Rusa 

słusznie wskazują, że oddanie na wyremontowanej Trasie Kórnickiej nowych przystanków jest 

dobrym momentem do dokonania zmiany nazw wspomnianych powyżej przystanków, tak aby 

odzwierciedlały one ich położenie na os. Rusa.  

W związku z powyższym:  

Proszę o uważną analizę propozycji Rady Osiedla i poszukanie rozwiązania, które wyjdzie 

naprzeciw postulatom popieranym przez społeczność os. Rusa. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski  

Radny Miasta Poznania 

 


